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Van het bestuur
Natuurbescherming staat nog steeds hoog op de agenda van de bestuursvergade-
ring. Tevredenheid is er natuurlijk over het feit dat dankzij onze bezwaren tegen het 
Faunabeheerplan er in Zuid-Kennemerland de komende vijf jaar geen Smienten 
mogen worden geschoten. Zorgen blijven er over de toekomst van de Vosse- en 
Weerlanerpolder in Hillegom en over het doden van meeuwen op het terrein van 
Tata Steel in IJmuiden. Meer daarover in de rubriek Natuurbescherming elders in 
dit nummer.

Weer een fietspad
Weliswaar zijn we niet echt betrokken bij de aanleg van een nieuw fietspad door de 
Kennemerduinen - van het Koevlak over de parkeerplaats (waar vroeger het oude 
bezoekerscentrum stond) dwars door het bos naar de Waterleidingweg) -, maar we 
volgen het wel. We zijn blij met de keuze van PWN om af te zien van de aanleg van 
een nieuw fietspad en het daar reeds liggende pad op te knappen. Daardoor hoeft 
er geen bos te sneuvelen. Over de scheiding van voetgangers en fietsers op het pad 
wordt nog gesproken. De toekomst van het nabijgelegen kampeerterrein Vafamil op 
de oude schietbaan is nog onduidelijk. Het zou mooi zijn als de provincie Noord-Hol-
land of PWN dit koopt en veilig stelt voor de natuur.

Het werk aan het nieuwe vogelboek over de vogels van onze regio vordert gestaag. 
Het is nu een kwestie van de laatste details in orde maken. Het streven is al het 
materiaal op 1 januari bij de vormgever af te leveren. Inmiddels is ook het sponsor-
traject gestart en worden de laatste illustraties gezocht of gemaakt. Het boek krijgt 
een omvang van circa 20 bij 20 centimeter en omvat ongeveer 260 pagina’s. De 
winkelprijs komt vermoedelijk uit op 19,90 euro. Voor leden komt het boek waar-
schijnlijk middels voorinschrijving beschikbaar voor ongeveer 15 euro.

Vogelgeluiden
Antje Ehrenburg heeft heel veel tijd gestoken in het zoeken van een mooie bewaar-
plek voor een doos vol bandjes met natuurgeluiden van de familie Bloem. De band-
jes bevatten een uiteenlopend scala aan geluiden van vogels of gewoon van buiten 
zijn. Veelal zijn de opnamen van rond het midden van de vorige eeuw. Veel archie-
ven blijken uiteindelijk geen belangstelling te hebben voor het toch vrij bijzondere 
materiaal. Nu buigt een stichting, die zich inzet voor ornithologisch erfgoed, zich 
over het aanbod.

Er zijn enkele wisselingen in het bestuur tijdens de volgende Algemene Ledenver-
gadering. Excursie- en lezingenmanager Martijn Korthorst heeft aangekondigd  
wegens privé-omstandigheden te willen stoppen met het bestuurswerk. We zoeken 
nog een opvolger. Nico en Hermy de Bont nemen voortaan met enkele andere leden 
het promotiewerk voor hun rekening.


